
      
 
 

MOTIE vreemd aan de orde 
Onderwerp: nieuwbouw St. Martinusschool en OBS de Voorpoort in Vollenhove 

De raad van de gemeente Steenwijkerland in vergadering bijeen d.d. 11-06-2024 
Overwegende dat: 

▪ De Raad van de gemeente Steenwijkerland op 14 februari 2023 ingestemd heeft met het 
geactualiseerde Integraal Huisvestingsplan Onderwijs, waarin alle basisscholen in 
Steenwijkerland beschreven zijn, inclusief hun toekomstperspectief op basis van de 
leerlingenprognose. 

▪ Met het oog op het efficiënt en duurzaam benutten van ruimte en middelen het uitgangspunt 
gehanteerd wordt dat groei en krimp van scholen binnen een kern of wijk zoveel mogelijk 
onderling wordt opgevangen. 

▪ De Raad nadrukkelijk aangegeven heeft dat wanneer binnen een kern of wijk sprake is van 
meerdere onderwijsvoorzieningen, bij ingrepen in de huisvesting, gekeken wordt of een 
clustering van de huisvesting onder één dak haalbaar en wenselijk is. 

 
 
Is van mening dat: 

▪ Nu alle directies van de basisscholen in Vollenhove concreet aangeven positief te staan 
tegenover gezamenlijke huisvesting, dit het moment is om naast de St. Martinusschool en OBS 
de Voorpoort ook Het Kompas hierbij te betrekken. 

▪ Gezien de verschillen in normsaldo – St. Martinus een tekort aan m2 en beide overige scholen 
een overschot – gezamenlijke huisvesting van alle 3 basisscholen het best voldoet aan de 
uitgangspunten van het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs. 

▪ Voor de huisvesting van deze 3 scholen een goede locatie gezocht dient te worden die breed 
gedragen wordt door zowel de scholen als de omgeving. 

 
 
Draagt het college op: 

▪ In gesprek te treden met de 3 genoemde basisscholen in Vollenhove en te onderzoeken of een 
gezamenlijke huisvesting op een gedragen locatie in de omgeving van de Burcht mogelijk is. 

▪ Samen met de schooldirecties en alle betrokken partijen (BVVS, V.V.V.V., Tennisclub Vollenhove, 
Trainingsgroep Survivalrun en s.v. V.E.N.O.) te kijken welke locatie het meest geschikt is om een 
nieuwe gezamenlijke school te bouwen en welke invloed dit heeft voor de gebruiker van de 
beoogde locatie. 

▪ Bij het kijken naar de meest geschikte locatie aandacht te hebben voor een brede participatie 
met de omgeving. 

▪ Te kijken op welke wijze de gebruiker van de beoogde locatie – in alle redelijkheid – 
gecompenseerd kan worden waarbij er toekomstperspectief is voor de gebruiker van de 
beoogde locatie. 



▪ Bij de locatiekeuze te kijken naar verkeersveiligheid en de mogelijkheid van gescheiden 
aanrijroutes voor fietsverkeer en autoverkeer. 

▪ De Raad de financiële consequenties voor te leggen van het direct gezamenlijk huisvesten van 
de 3 scholen of het later toevoegen van Het Kompas. 

▪ Hierbij ook de mogelijkheden voor inbreiding woningbouw te betrekken en de te verwachten 
opbrengst van alle vrijkomende locaties. 

▪ De resultaten van dit onderzoek naar een gezamenlijke huisvesting te presenteren voor de 
begrotingsvergadering van 12 november 2024 inclusief de financiële gevolgen voor de 
meerjarenbegroting. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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Gidion Hoorn fractie CPB 
Guus Mooiweer fractie BGL 
Jeroen van Duijvenvoorde  fractie VVD 
Jan van Beekhuizen  fractie CDA 
Emmy Elgersma fractie D66 
Aletta Makken fractie Veur Elkaar 

 


